
Като член на Факултетния студентски съвет видях ползите от това да се помага 
на студентите и те да получават подкрепа. Точно затова считам, че избирането на 
новото ръководство на ФМИ към СУ  ще е много важно за тяхното бъдеще. Поради 
тази причина желая да бъда част от Общото събрание на ФМИ на 14.05.2015 г., за да 
изберем най-подходящите кандидати.


